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Abstract (en)
A process and a device for prepositioning during printing or removal from printing one or more inking stations (1), especially printing cylinders,
such as plate cylinders (9) and all screen cylinders (12) - bubble-through cylinders (13), of a printing machine, particularly a flexographic printing
machine, the device of which comprises pneumatic means (14, 22) causing the rectilinear displacement of the cylinders for their prepositioning
either automatically by the action of preselection counting means (28, 29) or manually by pressure buttons (30, 31, 32, 33) by means of a selector
switch (34). <IMAGE>

Abstract (fr)
Un procédé et un dispositif pour le prépositionnement lors de la mise en et/ou hors impression d'une et/ou de plusieurs stations d'encrage (1), en
particulier des cylindres d'impression tels que cylindres clichés (9) et ensembles cylindres tramés (12) - cylindres barboteurs (13) d'une imprimeuse,
notamment d'une imprimeuse flexographique dont le dispositif comporte des moyens pneumatiques (14,22) provoquant le déplacement rectiligne
du ou des cylindres clichés (9) et/ou du ou des ensembles cylindres tramés (12) - cylindres barboteurs (13) pour leur prépositionnement soit
automatiquement par action de moyens de décomptage de présélection (28,29), soit manuellement par des boutons-poussoirs (30,31,32,33), par
l'intermédiaire d'un commutateur de sélection (34).
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